
Even voor het stukje toeristenbelasting voor arbeidsmigranten. 
Donderdag 14-12-2023 wordt dit als hamerstuk ingebracht. 
Het lijkt me niet verstandig om dit zo maar door te drukken. 
Zoals ik heb aangegeven wordt met dit voorstel het probleem niet opgelost maar zijn jullie de 
gevolgen aan het aanpakken.  
Volgens mij gaat het bij het inschrijven in de basisregistratie om 2 zaken.  

1 is dat je weet wie er waar woont en dit ook kan gebruiken voor de veiligheid. (Dus als er    
brand is dat je weet wie er in het pand zou moeten kunnen zijn. 
2 is het financiële stuk. Dus het mislopen van de gemeentelijke bijdrages en het geld uit Den 
Haag wat er per inwoner betaald wordt. 

                Dit geld willen jullie nu via de toeristenbelasting gaan ophalen. Hierover het volgende: 
1. Arbeidsmigranten zijn geen toeristen. 
2. Dit is het gevolg aanpakken en niet de oorzaak 
3. Jullie weten nu al niet waar ze zitten. Hoe denk je dit dan wel te gaan innen. 
4. Iedereen snapt toch, hoop ik, dat dit meer kost dan dat het oplevert. Voor 275€ per jaar per 

persoon moet de gemeente al dat werk doen. 
  
Even voor de duidelijkheid, als Oudewaternaar ben ik voorstander om meer geld voor de gemeente 
te regelen vanuit Den Haag. 
Maar ga dan de oorzaak oplossen en niet het gevolg. 
Hiervoor moet je volgens mij de vraag stellen: Waarom schrijven de arbeidsmigranten zich niet in en 
waarom sturen de uitzendbureaus daar niet op aan? 
  
Vanuit de arbeidsmigrant gaat het meestal om geld. Voor hen is het onzeker wat er dan gebeurd met 
bijv. de autobelasting in thuisland en ook bijv. de kinderbijslag thuis. 
Voor Polen weet ik dat de kinderbijslag in Nederland hoger is dan in Polen dus dit zou dan alleen 
maar beter zijn voor ze. Maar ook uitkeringen voor partners kunnen stilgezet worden. 
  
Vanuit de uitzendbureaus wordt er helemaal niet actief hierop gestuurd omdat zij vaak de huizen ter 
beschikking stellen aan de werknemers. 
Het inschrijven is geen probleem maar wel het uitschrijven. 
Hierdoor krijg je dat er in sommige huizen soms dubbele bewoners aantallen ingeschreven staan. 
Dus dan weet je bij calamiteiten nog niks en kost het veel tijd, energie en geld voor zowel de 
gemeente als het uitzendbureau om deze uit te schrijven. 
 
Volgens mij moeten we daar dus wat aan doen. 
  
Dus bij deze het dringende verzoek om op basis van de juiste info, het besluit te nemen om de 
oorzaak aan te pakken en niet het gevolg. 
Ik weet niet precies hoe de politiek in elkaar zit maar ik hoop dat jullie deze opnieuw bespreken en 
dan met alle feiten op tafel tot de juiste beslissing komen. 
 
  
  
 


